
Interpelace: radní Viktor Čahoj                    dne 10.11.2020 

 

 

ptám se Vás pane Čahoji radní v do jehož gestce patří finance , 

na základě jaké finanční analýzy jste doporučil  Radě  MČ Praha 

5 aby pověřila tajemnici k provedení optimalizace počtu 

systematizovaných míst pod záměrem ekonomické 

efektivnosti?  

Neuvedl jste Radu  MČ Praha 5  a tajemnici v mýlku o výši 

ušetřených prostředků? 

Nejsou důvody, pro které jste se zbavil vaší asistentky v době 

coronavirové pandemie a kdy je na pracovní neschopnosti, 

osobní? 

Pokud nejsou osobní můžete  uvézt důvody vašeho rozhodnutí? 

Ekonomická efektivnost to rozhodně není. 

 

Protože pokud vezmeme v úvahu výši odměn dvou asistentek a 

jedné referentky do konce roku a volebního období 2018 – 2022 

jsme  ve velkém rozporu:  úspora na zaměstnancích /  částky 

vynaložené na rekonstrukce a úpravy kanceláří uvolněných 

zastupitelů, radních a zasedací místnosti Rady MČ Praha 5  a 

zastupitelstva v době od 1.1. do 31. 10. 2020. 

 

Žádám o podrobnou kalkulaci efektivnosti tohoto opatření a o 

vyčíslení oprav a úprav kancelářských prostor  uvolněných 

zastupitelů, radních a zasedací místnosti Rady a zastupitelstva. 

 

 

Žádám o písemnou odpověď 


